
 

Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FTF VŠMU 

v termíne 8.11.2021 

 

V skupine Teams “Akademický senát FTF VŠMU” mal Senát FTF predložené dokumenty, ktoré 

boli neplatne schválené predošlým Senátom FTF v akademickom šk. roku 2020/2021, neplatné 

schválenie vyplývalo z dôvodu expirovania volebného obdobia senátu. Preto je nutné, aby sa 

aktuálny Senát FTF k týmto dokumentom vrátil, na zasadnutí ich prerokoval a schválil. Ide o tieto 

podklady a dokumenty:  

 

●Výročná správa o hospodárení FTF VŠMU za rok 2020  

●Rozpočet FTF VŠMU na rok 2021  

●Výročná správa o činnosti FTF VŠMU za rok 2020  

+ príloha 1. – VS FTF-príloha 1_Tabulková príloha_2020  

+ príloha 2. – VS FTF-príloha 2_Ocenenia študentov_2020  

 

Nové materiály na prerokovanie a schválenie: 

● Komisia kvality FTF 

● Pracovná pozícia študijného manažéra 

 

Ďalšie podporné dokumenty k materiálom na schválenie:  

●príloha č.3 - Komentár k rozpočtu FTF VŠMU na rok 2021  

●príloha č.4 - Zmluva s MINEDU o poskytnutí dotácie na rok 2021  

●príloha č.5 – Rozpočet fakultám 2021  

●príloha č.6 – XLS Rozpis dotácie na fakulty 2021  

●príloha č.7 – Štrukturálne opatrenia VŠMU 2019-2021  
●príloha č.8 – List MŠ na zmenu nákladových položiek projektu “Otvorenie nového štúdijného 

programu Herný dizajn”  

●Doktorandi FTF nákl.2021  

●príloha č.10 Rozhodnutie – Herný dizajn Bc  

●príloha č.11 Správa TK FTF 2021  

●Študijné plány 2021/2022  

●Kvalita na FTF_prezentácia  

  

 
Prítomní členovia (11):  

prof. Ingrid Mayerová, ArtD., doc. Alena Bodingerová, ArtD., Mgr. art Rastislav Boroš, ArtD., 

doc. Martin Ciel, PhD.,  prof. Ivan Finta ArtD., doc. Štefan Komorný, ArtD., , doc. Patrik Pašš, 

ArtD., Oliver Bahúl, Diana Hanzelová, bc. Ema Nemčovičová, Rebeka Pernecká 

Online pripojení (3):  

Mgr.art. Michal Kondrla, ArtD., prof. Róbert Kirchhoff, ArtD., Sára Prokopová 

Neprítomní - ospravedlnení (1): 

prof. Marek Leščák, ArtD. 

 

Hostia (4):  

prof. Darina Smržová, ArtD., dekanka FTF VŠMU  

doc. Katarína Moláková, ArtD. – prodekanka pre štúdium a vzdelávanie FTF VŠMU  



Ing. Elena Horváthová, tajomníčka FTF VŠMU 

Prof. Ľudovít Labík, ArtD. – vedúci ateliéru Vizuálnych efektov a garant ateliéru Herný dizajn  

 

 

Program zasadnutia:  

a. Prerokovávanie, diskusia a hlasovanie o “Výročnej správe o hospodárení FTF 

VŠMU za rok 2020” 

b. Prerokovávanie, diskusia a hlasovanie o “Rozpočte FTF VŠMU na rok 2021” 

c. Prerokovávanie, diskusia  a hlasovanie o “Výročnej správe o činnosti FTF VŠMU 

za rok 2020” 

d. Hlasovanie o schválení členov “Komisie kvality FTF VŠMU” 

e. Hlasovanie o pracovnej pozícii študijného manažéra  

f. Prerokovanie a vzatie na vedomie “študijných plánov 2021/2022” 

g. Rôzne 

 

 

K program schôdze detailnejšie:  

 

Prítomní členovia AS FTF VŠMU, aj online pripojení, jednomyselne schválili program zasadnutia. 

Predsedníčka AS FTF VŠMU prof. Ingrid Mayerová, ArtD. vyzvala hostí dekanku Prof. Darinu 

Smržovú, ArtD. a Mgr. art. Katarínu Molákovú, ArtD. k prezentácii predkladaných dokumentov.  

 

Dekanka prof. Darina Smržová odprezentovala Výročnú správu o hospodárení FTF VŠMU za rok 

2020 a podrobnejšie sa vyjadrila k rozpočtu FTF VŠMU na rok 2021.  

Počas diskusie o Výročnej správe o činnosti FTF VŠMU za rok 2020 Ing. Horváthová objasnila 
postup pri realizácii projektu budovania novej vzduchotechniky na FTF. 

Dekanka prof. Smržová počas prezentácie rozpočtu upozornila na dva roky trvajúcu 

administratívnu chybu MŠ pri prerozdeľovaní financií jednotlivým fakultám, ktorej dôsledkom je 

v súčasnosti zníženie financií FTF VŠMU a redukcia nákupov a technologických inovácií na nutné 

minimum.  

V diskusii sa členovia senátu dotkli dotačného systému MŠ SR.  Dekanka zdôraznila vytváranie 

tlakov na budovanie masívnych univerzít v systéme vysokých škôl, čo nevytvára optimálne 

podmienky pre existenciu malých škôl s výraznejšími špecifikáciami akou je aj VŠMU. Bude 

nevyhnutné prispôsobiť sa znižujúcim ministerským dotáciám a neprekračovať rozpočet, čo sa 

v budúcnosti možno dotkne aj znižovania úväzkov, lebo väčšina rozpočtu fakulty ide na mzdy. 
Fakultu teda čakajú úsporné a nepopulárne opatrenia. 

Tajomníčka fakulty v rámci diskusie o rozpočte objasnila procesy pri prevode finančných 

prostriedkov medzi fondami reprodukcie a rezervného fondu a ich  funkcie, čím odôvodnila potrebu 

prevodu finančných prostriedkov z jedného fondu do druhého, ktorý má AS FTF schváliť v rámci 

rozpočtu na rok 2021. 

Prodekanka Moláková odprezentovala procesy, ktoré na fakulte prebiehajú aktuálne k novým 

študijným plánom, nadväzujúcim na existujúce študijné plány, predložené na schválenie. 

Prof. Labík stručne informoval o novoakreditovanom študijnom pláne Herný dizajn. 

 
 

 



Hlasovanie k jednotlivým bodom programu: 

 

● Výročná správa o hospodárení FTF VŠMU za rok 2020 bola schválená počtom hlasov  

14 prítomných členov AS FTF VŠMU, z toho prezenčne  11 a online 3 

Nikto sa nezdržal hlasovania.  

 

● Rozpočet FTF VŠMU na rok 2021 bol schválený počtom hlasov 14 prítomných členov AS 

FTF VŠMU, z toho prezenčne  11 a online 3 
Nikto sa nezdržal hlasovania.  

 

● Výročná správa o činnosti FTF VŠMU za rok 2020 bola schválená počtom hlasov 14 

prítomných členov AS FTF VŠMU, z toho prezenčne  11 a online 3 

Nikto sa nezdržal hlasovania.  

 

● Komisia kvality  FTF VŠMU, ktorú predložila dekanka a bola schválená Kolégiom dekana,   

bola schválená aj AS FTF VŠMU počtom hlasov 14 prítomných členov, z toho prezenčne  11 

a online 3 

Nikto sa nezdržal hlasovania.  
 

● Vytvorenie pracovnej pozície študijného manažéra, ktorého pozícia bude v organizačnej 

štruktúre zaradená pod pracovisko Dekanát FTF bolo schválené počtom hlasov 14 prítomných 

členov, z toho prezenčne  11 a online 3 

Nikto sa nezdržal hlasovania.  

 

● AS FTF VŠMU zobral na vedomie študijné plány na akademický rok 2021/2022 a tiež 

informáciu profesora Labíka o novoakreditovanom študijnom pláne Herný dizajn – bc. 

stupeň. 

 

 

● Rôzne: 

Dekanka prof. Darina Smržová a profesor Róbert Kirchhoff objasnili stav pripomienkovania 

Novely VŠ zákona na fakultách  a predniesli postoje AS VŠMU k aktuálnemu stavu prípravy 

zákona, ktorý smeruje k obmedzeniu právomocí senátov na vysokých školách a sústredeniu moci 

do rúk ministerstva. Členovia AS FTF VŠMU sa v diskusii zhodli na tom, že túto aktuálnu tému 

treba sledovať a koordinovať postupy s AS VŠMU a inými univerzitami. 

 

 
v Bratislave, 8. 11. 2021 

 

zapísala                                                                           overila                

doc. Alena Bodingerová, ArtD.                                      prof. Ingrid Mayerová, ArtD. 

podpredsedníčka AS FTF VŠMU                                   predsedníčka AS FTF VŠMU 

 

 
 

 
 

 

 

 


